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AKT 09,

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdé s

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánunk feltenni

Gráf József miniszter úrhoz

„Hogyan tervezhetik jövőjüket a Vásárhelyi Tervbe megvalósult tározók területén gazdálkodók é s
az érintett terület önkormányzatai?” címme l

Tisztelt Miniszter Úr !

A Tisza völgyében élő emberek nagy megelégedéssel, megnyugvással fogadták a Vásárhelyi Ter v
keretében meghirdetett árvízvédelmi munkák megindítását, és az ahhoz kapcsolódó infrastrukturáli s
fejlesztéseket .
A vésztározók építéséhez, valamint a gátak megerősítéséhez szükséges termőföld értékesítési ügyekben, s
az egyszeri „értékcsökkenési” összegek elfogadásában többségében együttm űködők voltak az érintett
tulajdonosok . A beruházások indítása éppen ezért zökken őmentesen megtörténhetett.
Most, amikor a vésztározók építése a befejezéshez közeledik, egyre többször és többen vetik fe l
(tulajdonosok és használók egyaránt) :

• Hogyan, milyen módon tudnak majd gazdálkodni az– esetleges elárasztás utáni időkben?
• Milyen támogatási lehetőségek állnak, majd rendelkezésre az új típusú gazdálkodásra val ó

átálláshoz?
• Segítenek-e a környezetvédelmi és a földművelésügyi tárca tanácsadói a felkészülésben ?

Ilyen és ehhez hasonló kérdések foglalkoztatják a Tiszaroffi-, a Cigándi — tározó területén gazdálkodókat ,
de a leendő Szamos-Krasznaközi — és Nagykunsági — tározó gazdálkodóit is .
Most — mivel a késő ősz, és tél folyamán a gazdálkodók jelentős szabadidővel rendelkeznek — célszerű
lenne az adott térségekben felkészítő tanfolyamok szervezése .

Éppen ezért kérdezzük a következőket :
1. Tervezik-e a minisztériumok az új típusú gazdálkodásra való áttérést segítő tanfolyamok

szervezését?
2. A munkákhoz kapcsolódóan infrastrukturális fejlesztések elérhetőségéről milyen módon

tájékoztatják az érintett önkormányzatokat?
3. Tervezik-e a z egyszeri értékcsökkenési díj (6000.- Ft-nak) valorizálását ?

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk Miniszter úrtól . Várjuk megtisztelő válaszát!
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Vécsi István
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Csongrád, 2007 . október 8 .

Bedó' Tamás
országgyűlési képviselő

Herbály Imre
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